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П Р О Т О К О Л

№7

Днес, 31 януари 2020 г., се проведе редовното за м. януари 2020 година

заседание на Общинския съвет-Кнежа. В заседателната зала на Общински съвет-Кнежа

присъстват 16 от общо 17 общински съветници. Отсъства Николай Бачийски.

Председателят на Общинския съвет г-жа Катя Герговска откри заседанието в

1700 часа.

Г-жа Катя Герговска информира, че след Председателски съвет  за обсъждане

са постъпили следните материали:

- Докладна записка с вх. №0800-22-1/24.01.2020 г. от Цветомир Миловски –

зам.-кмет на Община Кнежа, относно отчет за получените командировъчни пари

от кмета на Община Кнежа за четвъртото тримесечие на 2019 г. на основание чл.

8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната.

- Писмо с вх. №0800-25-1/29.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет на

Община Кнежа, относно регламентиране на времето за провеждане на заседания и

комисии на Общински съвет-Кнежа.

Тя обясни, че горепосочените материали са обсъждани на заседанията на

постоянните комисии и предложи те да бъде включени в предварително обявения

проект за дневния ред.

Г-жа Герговска информира, че постоянната комисия по Бюджет и финанси е

разгледала Докладна записка с вх. №0800-14-1/21.01.2020 г. от Илийчо Лачовски –

кмет на Община Кнежа, относно отпускане на средства за издаване на детска

книжка и комисията предлага Докладната записка да не влиза за разглеждане  на

сесията.

Други предложения за промяна в дневния ред не бяха направени.
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Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

приемане на дневния ред с направените предложениия за промяна.

Общинските съветници приеха с 16 гласа „За“ следния

Д Н Е В Е Н    Р Е Д:

1. Програма за управление на Община Кнежа за периода 2019-2023 година.

2. Отчет за управление на общинската собственост в Община Кнежа за

периода 01.01.2019 г. – 31.12.2019 г.

3. Приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти общинска

собственост за 2020 г.

4.  Информация за дейността на МКБППМН в община Кнежа за 2019 г.

5. Докладни записки, молби на граждани юридически лица.

1) Докладна записка с вх. №0800-11/15.01.2020 г.  от Катя Герговска –

председател на Общински съвет-Кнежа, относно изменение и допълнение на

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Кнежа, неговите

комисии и взаимодействието му с общинската администрация.

2) Докладна записка с вх. №0800-13/17.01.2020 г.  от Катя Герговска –

председател на Общински съвет-Кнежа, относно определяне на представител на

Общински съвет-Кнежа в Областния съвет за намаляване риска от бедствия.

3) Докладна записка с вх. №0800-10-1/15.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет

на Община Кнежа, относно отдаване под наем на имот публична общинска собственост

в землище Бреница.

4) Докладна записка с вх. №0800-15-1/21.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет

на Община Кнежа, относно писмо с вх.№ 9400-20/10.01.2020 г. от Недка Иванова за

отпускне на парична помощ.

5) Докладна записка с вх. №0800-17-1/21.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет

на Община Кнежа, относно   изменение на решение №831 по Протокол №76 от

проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 28.06.2019 г., касаещо предоставяне

за безвъзмездно право на ползване на помещения – частна общинска собственост.

6) Докладна записка с вх. №0800-22-1/24.01.2020 г. от Цветомир Миловски –

зам.-кмет на Община Кнежа, относно отчет за получените командировъчни пари от

кмета на Община Кнежа за четвъртото тримесечие на 2019 г. на основание чл. 8, ал. 4

от Наредбата за командировките в страната.
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7) Информация с вх.№0404-1/06.01.2020 г. от Митко Симеонов – началник на

РУ-Кнежа, относно дейността на РУ-Кнежа за периода от 01.01.2019 г. до 31.12.2019 г.

8) Информация с вх. №0800-5-1/14.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет на

Община Кнежа, относно  представяне на отчет на Местната комисия по чл.8, ал. 2 от

Закона за уреждане на жилищни въпроси на граждани с многогодишни жилищно-

спестовни влогове.

9) Заявление с вх. №9400-998/16.12.2019 г. от Ивелина Паньовска.

10) Писмо с вх. №0800-25-1/29.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет на Община

Кнежа, относно регламентиране на времето за провеждане на заседания и комисии на

Общински съвет-Кнежа.

6. Други.

Да вземат участие в заседанието присъстваха:

1. Цветомир Миловски – заместник-кмет на Община Кнежа;

2. Капка Митева – заместник-кмет на Община Кнежа;

3. Светлана Хинкина – секретар на Община Кнежа;

4. Лъчезар Желев – кмет на Кметство с. Беница;

5. Банко Гергов – кметски наместник на кметство с. Лазарово;

6. Петя Маринска – Хинкина – директор на дирекция „Обща

администрация“ при Община Кнежа;

7. Цветелина Калчева – директор на дирекция „Специализирана

администрация“ при Община Кнежа;

8. Светослава Узунова – юрисконсулт при Община Кнежа;

9. Александра Нинова – гл. експерт при Община Кнежа;

10. Илко Островски – гл.експерт при Община Кнежа;

11. Глория Кончарска – технически сътрудник при Община Кнежа;

12. Цветелина Островска – секретар на МКБППМН в община Кнежа;

13. Граждани.

Г-жа Малина Цолова направи процедурно предложение, а именно: по основните

материали и докладните записки да се докладват предложенията за решение на

вносителите и становищата на постоянните комисии, а по Информацията за дейността

на РУ Кнежа, писмата от общинска администрация и заявлението от граждани - да се

представят само становищата на постоянните комисии.

Други предложения не бяха направени.
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Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

направеното предложение от г-жа Цолова.

Гласували: „За“ – 16; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – няма.

ПО ПЪРВА ТОЧКА - Програма за управление на Община Кнежа за

периода 2019-2023 година, докладва г-жа Александра Нинова.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага да се приеме Програмата.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме Програмата.

Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме Програмата.

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме Програмата.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме Програмата.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка ПЪРВА от Дневния ред.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №60

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо, чл. 21, ал. 2 във връзка с

чл. 44, ал. 5, изречение първо от Закона за местното самоуправление и местната

администрация, Общински съвет-Кнежа

РЕШИ:

1. Общински съвет-Кнежа приема Програма за управление на Община Кнежа за

периода 2019 – 2023 година.

Програмата за управление на Община Кнежа за периода 2019 – 2023 година е

неразделна част от решението.

ПО ВТОРА ТОЧКА - Отчет за управление на общинската собственост в

Община Кнежа за периода 01.01.2019 г. – 31.12.2019 г., докладва г-жа Александра

Нинова.
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Отношение взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага да се приеме Отчета.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме Отчета.

Постоянната комисия по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме Отчета.

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме Отчета.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме Отчета.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка ВТОРА от Дневния ред.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №61

На основание чл. 4, ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и

разпореждане с общинско имущество, чл. 21, ал. 1, т. 23 и  чл. 21, ал. 2 от Закона за

местното самоуправление и местната администрация и във връзка с писмо с вх.№ 0800-

4/06.01.2020 г., Общински съвет-Кнежа

Р Е Ш И :

1. Приема Отчета за управлението на общинската собственост в Община Кнежа

за периода от 01.01.2019 г. до 31.12.2019 г.

Отчетът за управление на общинската собственост в Община Кнежа  за периода

от 01.01.2019 г. до 31.12.2019 г. е неразделна част от решението.

ПО ТРЕТА ТОЧКА - Приемане на Програма за управление и разпореждане

с имоти общинска собственост за 2020г., докладва г-жа Александра Нинова.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага да се приеме Програмата.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме Програмата.
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Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме Програмата.

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме Програмата.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме Програмата.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка ТРЕТА от Дневния ред.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №62

На основание чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, чл. 21, ал. 1, т. 23

и  чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и в

изпълнение на Стратегията за управление на общинската собственост в Община Кнежа

за периода 2020-2023 година, Общински съвет-Кнежа

РЕШИ:

Общински съвет-Кнежа приема ПРОГРАМА за управление и разпореждане с

имоти – общинска собственост за 2020 година.

ПРОГРАМАТА за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост

през 2020 година е неразделна част от решението.

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА - Информация за дейността на Местната комисия за

борба срещу противообществените прояви на малолетни и непълнолетни –

Община Кнежа за 2019 г., докладва г-жа Александра Нинова.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага:

1. В предложения проект за решение, думата „информация“ бъде заменена с

думата „отчет“.

2.  Да се приеме Отчета за дейността на МКБППМН в община Кнежа за 2019 г.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

подкрепи предложението на ПК по Етика.

Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика политика предлага да се подкрепи предложението на

ПК по Етика.
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се подкрепи предложението на

ПК по Етика.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се подкрепи предложението на ПК по Етика.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка ЧЕТВЪРТА от Дневния ред – предложението на ПК по Етика.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №63

На основание чл.21, ал.1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 7, ал. 2 от ЗБППМН,

Общински съвет-Кнежа

РЕШИ:

Общински съвет-Кнежа приема Отчета за дейността на Местната комисия за

борба срещу противообществените прояви на малолетни и непълнолетни – Община

Кнежа за 2019 година.

Отчетът за дейността на Местната комисия за борба срещу

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни през 2019 година е

неразделна част от решението.

ПО ПЕТА ТОЧКА - Докладни записки, молби на граждани и юридически

лица.

5.1. Докладна записка с вх. №0800-11/15.01.2020 г.  от Катя Герговска –

председател на Общински съвет-Кнежа, относно изменение и допълнение на

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Кнежа, неговите

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, докладва г-жа

Катя Герговска.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага да се приеме докладната записка.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме докладната записка.



Страница 8 от 22

Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме докладната записка.

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме докладната записка.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме докладната записка.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.1 от Дневния ред.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №64

На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 във връзка с ал. 3 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация, Общински съвет-Кнежа

РЕШИ:

1. Изменя и допълва Правилника за организацията и дейността на

Общински съвет-Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с общинската

администрация, както следва:

§ 1. Чл.36, ал.7 се изменя и допълва по следния начин:

Заседанията на общинския съвет са публични. В публичните заседания на

общинския съвет гражданите заемат определените им от председателя места в залата.

Откритите заседания на общинския съвет се заснемат и излъчват по кабелната

телевизия, и се публикуват онлайн. Протоколите от заседанията се публикуват на

интернет страницата на община Кнежа. Решенията се обявяват  по местното радио.

§ 2. В Преходните и заключителни разпоредби се добавя нов § 5, както следва:

§5. Направените промени са съгласно Решение №64 по Протокол №7 от 31.01.2020

година на ОбС – Кнежа, и влизат в сила от деня на обнародването им на интернет

страницата на Община Кнежа.

5.2 Докладна записка с вх. №0800-13/17.01.2020 г.  от Катя Герговска –

председател на Общински съвет-Кнежа, относно определяне на представител на

Общински съвет-Кнежа в Областния съвет за намаляване риска от бедствия,

докладва г-жа Катя Герговска.

Отношение взеха:
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Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага:

1. Представител на Общински съвет-Кнежа в Областния съвет за намаляване

риска от бедствия да бъде Иван Шарабански.

2. Комисията подкрепя докладната записка.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

подкрепи предложението на ПК по Етика.

Постоянната комисия по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се подкрепи предложението на ПК по

Етика.

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се подкрепи предложението на

ПК по Етика.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се подкрепи предложението на ПК по Етика.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.2 от Дневния ред – предложението на ПК по Етика.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №65

На основание чл. 64а, ал. 2 от Закона за защита при бедствия, чл.21, ал.1, т.23,

предложение първо и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната

администрация и постъпило в Общински съвет-Кнежа писмо с вх. № 0600-9/17.01.2020

г. от Мирослав Петров – областен управител на област Плевен, Общински съвет -

Кнежа

РЕШИ:

1. Общински съвет-Кнежа определя за свой представител в Областния съвет за

намаляване риска от бедствия Иван ***** Шарабански - общински съветник.

5.3 Докладна записка с вх. №0800-10-1/15.01.2020 г. от Илийчо Лачовски –

кмет на Община Кнежа, относно отдаване под наем на имот публична общинска

собственост в землище Бреница, докладва г-жа Александра Нинова.

Отношение взеха:
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Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме докладната записка.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме докладната записка.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.3 от Дневния ред.

Гласували поименно: „За“ - 16 „Против“ - няма; „Въздържал се“ -няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №66

На основание чл. 22, ал. 3, от Закона за водите, чл. 8, ал. 1, ал. 4 и ал. 9, чл. 11, чл.

14, ал. 7, по реда на ал. 2 и ал. 8 от Закона за общинската собственост, чл. 51, т. 2 и чл.

54, ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско

имущество, чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и

местната администрация и Искане с вх.№ 94 00-1003/18.12.2019 г. от Славчо Бусерски,

Общински съвет – Кнежа

Р Е Ш И :

1. Общински съвет-Кнежа възлага на Кмета на Община Кнежа с настоящето

решение да обяви и проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на имот –

публична общинска собственост, а именно: поземлен имот с идентификатор

06375.65.526 (нула, шест, три, седем, пет, точка, шест, пет, точка, пет, две, шест), с.

Бреница, общ. Кнежа, обл. Плевен по Кадастралната карта и кадастралните регистри,

одобрени със Заповед РД-18-1431/07.08.2018 г. на Изпълнителен директор на АГКК с

площ от 19 708 кв. м. (Деветнадесет хиляди седемстотин и осем квадратни метра), с

начин на трайно ползване - Рибарник,  находящ се в местността „Струпен“, предходен

идентификатор: няма, номер по предходния план: 000526 (нула, нула, нула, пет, две,

шест), находящ се в землището на с. Бреница, при съседи: 06375.65.322, 06375.65.321,

06375.65.470, 06375.65.524, 06375.65.469, 06375.65.376 с начална тръжна цена 689,78

лева (Шестстотин осемдесет и девет лева и седемдесет и осем стотинки), без ДДС

годишен наем.

2. Имотът, подробно описан в т. 1 да бъде отдаде под наем за срок от 10 години.

3. В договора за наем да се запишат следните клаузи:

- Наемателят да не променя предназначението на обекта;

- Наемателят да почиства язовирната клетка;
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- в едномесечен срок от подписването на договора, наемателят да инициира

процедура за снабдяване с разрешително за ползване на воден обект за аквакултури и

свързаните с тях дейности по реда на Закона за водите.

4. Наемателят, сключил договор за наем се задължава да поддържа в изправност

язовирните стени и съоръжения към тях, както и да спазва разпоредбите на чл. 35, ал. 1

от Закона за защита при бедствия, чл. 138, ал. 3 от Закона за водите.

5. Наемателят няма право да преотстъпва правата си по наемното

правоотношение на трети лица.

6. За участие в публичния търг, кандидатите внасят по сметка на Общината

задатък в размер на 20% от началната тръжна цена.

7. До участие в търга да не се допускат юридически и физически лица със

задължение към Община Кнежа (с изключение на дължими вноски, но не изискуеми по

действащи договори). Участниците да представят удостоверения, издадени от Община

Кнежа за липса на задължения от публичен и частен характер към Община Кнежа.

8. Начин на публикация – РТВ-Кнежа и табло за обяви в сградата на Община

Кнежа, в сроковете посочени в чл. 55, ал. 1 от Наредба за реда за придобиване,

управление и разпореждане с общинско имущество.

9. Възлага на Кмета на Община Кнежа организацията по провеждане на

публичния търг с явно наддаване за отдаване под наем на имот – публична общинска

собственост, съгласно горните решения.

10. Въз основа на резултата от проведения търг, Кметът на Общината да издаде

заповед и да сключи договор със спечелилия търга, в нормативно регламентираните

срокове.

5.4 Докладна записка с вх. №0800-15-1/21.01.2020 г. от Илийчо Лачовски –

кмет на Община Кнежа, относно писмо с вх.№ 9400-20/10.01.2020 г. от Недка

Иванова за отпускне на парична помощ, докладва г-жа Александра Нинова.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага:

1. Заявлението с вх.№ 9400-20/10.01.2020 г. от Недка Иванова да бъде

препратено за разглеждане към Комисията за разпределение на средства за помощи от

бюджета на Община Кнежа, които не са по реда на Закона за семейните помощи за деца

и Закона за социалното подпомагане.

Други мнения и становища не бяха изразени.
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Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.4 от Дневния ред – предложението на ПК по Бюджет и финанси.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №67

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и

местната администрация, Общински съвет-Кнежа

Р Е Ш И:

1. Заявлението с вх.№ 9400-20/10.01.2020 г. от Недка Иванова да бъде

препратено за разглеждане към Комисията за разпределение на средства за помощи от

бюджета на Община Кнежа, които не са по реда на Закона за семейните помощи за деца

и Закона за социалното подпомагане.

5.5 Докладна записка с вх. №0800-17-1/21.01.2020 г. от Илийчо Лачовски –

кмет на Община Кнежа, относно изменение на решение №831 по Протокол №76

от проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 28.06.2019 г., касаещо

предоставяне за безвъзмездно право на ползване на помещения – частна общинска

собственост, докладва г-жа Александра Нинова.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме докладната записка.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме докладната записка.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.5 от Дневния ред.

Гласували поименно: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №68

На основание чл. 12, ал. 1, ал. 3, ал. 4, чл. 39, ал. 2 и ал. 4 от ЗОС, чл. 21, ал. 1, т.

8 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и във

връзка с писмо с вх.№1102-15/21.01.2020 г. от Висшия съдебен съвет – гр. София,

Общински съвет-Кнежа
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РЕШИ:

1. Общински съвет-Кнежа изменя т.1 на Решение №831 по Протокол  №76 от

проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 28.06.2019 г.,като текста на

решението в т. 1 да придобие следният вид:

„Общински съвет-Кнежа възлага на Кмета на Община Кнежа да сключи договор

между Община Кнежа и ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ на Република България, за

бъзвъзмездно право на ползване, за срок от 10 (Десет) години на две помещения –

частна общинска собственост, находящи се в поземлен имот с идентификатор

37376.1001.4147 (тридесет и седем хиляди триста седемдесет и шест, точка, хиляда и

едно, точка, четири хиляди сто четиридесет и седем) в гр. Кнежа, общ. Кнежа, обл.

Плевен по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед РД-18-

1431/07.08.2018 г. на Изпълнителен директор на АГКК, с административен адрес: гр.

Кнежа, ул. „Марин Боев“ №71 (седемдесет и едно), а именно: обект с идентификатор

37376.1001.4147.6.27(тридесет и седем хиляди триста седемдесет и шест, точка, хиляда

и едно, точка, четири хиляди сто четиридесет и седем, точка, шест, точка, двадесет и

седем) с площ: 16 кв. м. (шестнадесет квадратни метра) и обект с идентификатор

37376.1001.4147.6.37 (тридесет и седем хиляди триста седемдесет и шест, точка, хиляда

и едно, точка, четири хиляди сто четиридесет и седем, точка, шест, точка, тридесет и

седем) с площ: 16 кв. м. (шестнадесет квадратни метра), като описаните помещения

да се предоставят на Окръжна прокуратура-Плевен за нуждите на Териториално

отделение – Кнежа към Районна прокуратура-Плевен.

2. Останалата част от Решение №831 по Протокол  №76 от проведено заседание

на Общински съвет-Кнежа на 28.06.2019 г. остава непроменена.

5.6 Докладна записка с вх. №0800-22-1/24.01.2020 г. от Цветомир Миловски –

зам.-кмет на Община Кнежа, относно отчет за получените командировъчни пари

от кмета на Община Кнежа за четвъртото тримесечие на 2019 г. на основание чл.

8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната, докладва г-жа Александра

Нинова.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме докладната записка.

Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме докладната записка.
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме докладната записка.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме за информация отчета за получените

командировъчни пари от кмета на Община Кнежа за четвъртото тримесечие на 2019 г.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.6 от Дневния ред - предложението на ПК по Бюджет и финанси.

Гласували: „За“ - 16 „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №69

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за

местното самоуправление и местната администрация и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за

командировките в страната, Общински съвет-Кнежа

Р Е Ш И:

1. Приема за информация Отчет за получените командировъчни пари от кмета

на Община Кнежа за четвъртото тримесечие на 2019 г.

5.7 Информация с вх.№0404-1/06.01.2020 г. от Митко Симеонов – началник на

РУ-Кнежа, относно дейността на РУ-Кнежа за периода от 01.01.2019 г. до 31.12.2019

г., докладва г-жа Катя Герговска.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага да се приеме Информацията.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме Информацията.

Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме Информацията.

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага:

1. Приема Информацията относно дейността на РУ-Кнежа за периода от

01.01.2019 г. до 31.12.2019 г.

2. Възлага на общинска администрация да проучи реда за съставяне на обща

междуведомствена комисия по въпроса за изграждане на изкуствена неравност, кои

институции трябва да бъдат включени в нея, каква би била стойността на изкуствената
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неравност, както и съгласувателният режим на процедурата. След събиране на нужната

информация Общински съвет да бъде запознат с процедурата и в следствие да бъде

сформирана такава комисия.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се подкрепи предложението на ПК по ТСУ.

Г-жа Малина Цолова изрази мнение, че тъй като на заседанията на постоянните

комисии са възникнали доста важни въпроси към РУ-Кнежа, е удачно председателят на

Общинския съвет да ги доведе до знанието на началника на РУ-Кнежа, който не е тук в

момента.

Г-жа Герговска потвърди, че г-н Симеонов и към момента е информиран за

всички възникнали въпроси, тъй като в проведен телефонен разговор той е бил поканен

да присъства на заседанията както на ПК така и на редовното за месеца заседание, като

възникналите въпроси са му били предадени по време на разговора. Председателят на

Общински съвет също така каза, че е очаквала сега присъствието на началника на РУ-

Кнежа, но явно г-н Симеонов е бил възпрепятстван.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.7 от Дневния ред – предложението на ПК по ТСУ.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №70

На основание чл. 21, ал.1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация, Общински съвет-Кнежа

РЕШИ:

1. Приема Информацията относно дейността на РУ-Кнежа за периода от

01.01.2019 г. до 31.12.2019 г.

2. Възлага на общинска администрация да проучи реда за съставяне на обща

междуведомствена комисия по въпроса за изграждане на изкуствена неравност, кои

институции трябва да бъдат включени в нея, каква би била стойността на изкуствената

неравност, както и съгласувателният режим на процедурата. След събиране на нужната

информация Общински съвет да бъде запознат с процедурата и в следствие да бъде

сформирана такава комисия.

Информацията относно дейността на РУ-Кнежа за периода от 01.01.2019 г. до

31.12.2019 г. е неразделна част от решението.
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5.8 Информация с вх. №0800-5-1/14.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет

на Община Кнежа, относно представяне на отчет на Местната комисия по чл.8, ал.

2 от Закона за уреждане на жилищни въпроси на граждани с многогодишни

жилищно-спестовни влогове, докладва г-жа Катя Герговска.

Г-жа Герговска поясни, че спрямо Местната комисия по чл.8, ал. 2 от

ЗУПГМЖСВ няма законово изискване тя да дава отчет за дейността си пред

Общинския съвет. Настоящият отчет е предоставен по искане от Общински съвет и

поради питане от граждани, като се обуславя и от факта, че съгласно  Закона за

уреждане на жилищни въпроси на граждани с многогодишни жилищно-спестовни

влогове, комисията приключва своята дейност към 31.12.2019 г.

Г-жа Герговска даде думата на гражданин, желаещ да се изкаже.

Г-н Славчо Рангелов каза, че той е бил първият председател на въпросната комисия

при нейното създаване. Той също е внасял пари и не е доволен от това, че парите му не

са възстановени при положение, че не е придобил жилище и няма отговор на въпроса

какво е станало с тях. Той настоя за писмен отговор на въпроса какво е станало с

внасяните от него пари. Също така той поиска да знае по времето на действие на

Местната комисия по ЗУПГМЖСВ колко общо са били правоимащите лица и колко от

тях са били удовлетворени и са придобили жилище благодарение на спестяванията

които са правили.

Друго предложение което направи гражданина беше да се създаде последна точка в

дневният ред на заседанията на ОбС-Кнежа, която да се нарича „Имате думата“, тъй

като според него информираността и участието на гражданите в работата на Общински

съвет не е достатъчна.

Г-жа Герговска поясни на г-н Рангелов, че и в момента в дневния ред на всяко

заседание на Общински съвет има такава точка и тя се нарича „Други“, която

изпълнява именно такава функция.

Отношение по Информацията и отчета на Местната комисия взеха:

Постоянната комисия по етика, конфликт на интереси, нормативна уредба и

жалби предлага да се приеме Информацията за сведение.

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да се

приеме Информацията за сведение.

Постоянната комисия по по образование, култура, младежта и спорта, социална,

здравна и демографска политика предлага да се приеме Информацията за сведение.
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Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага да се приеме Информацията за

сведение.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се приеме Информацията за сведение.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.8 от Дневния ред- предложението за решение подкрепено от всички постоянни

комии.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №71

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и

местната администрация във връзка с чл.8, ал,.2 от Закона за уреждане правата на

граждани с многогодишни жилищно-спестовни влогове, Общински съвет-Кнежа

РЕШИ:

1. Приема за сведение Отчета на Местната комисия по чл.8, ал. 2 от Закона за

уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно-спестовни влогове.

5.9 Заявление с вх. №9400-998/16.12.2019 г. от Ивелина Паньовска, докладва

г-жа Катя Герговска.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на

общината, инфраструктура и обществен ред предлага:

1. Приема становището на общинска администрация.

2. Становището от общинска администрация да бъде изпратено на лицето за

сведение.

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага да се подкрепи предложението на ПК по ТСУ.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.9 от Дневния ред - предложението на ПК по ТСУ.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното
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Р Е Ш Е Н И Е №72

На чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и

местната администрация, Общински съвет – Кнежа

РЕШИ:

1. Приема становището на общинска администрация.

2. Становището от общинска администрация да бъде изпратено на лицето за

сведение.

Становището на общинска администрация относно Заявление с вх. №9400-

998/16.12.2019 г. от Ивелина Паньовска е неразделна част от решението.

5.10 Писмо с вх. №0800-25-1/29.01.2020 г. от Илийчо Лачовски – кмет на

Община Кнежа, относно регламентиране на времето за провеждане на заседания и

комисии на Общински съвет-Кнежа, докладва г-жа Катя Герговска.

Отношение взеха:

Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и общинска

собственост предлага:

1. Заседанията на постоянните комисии да се провеждат от 1600 часа, а сесиите

от 1500 часа.

2. Председателят на Общински съвет-Кнежа да предостави на общинските

съветници актуализиран график на заседанията.

Г-жа Герговска поясни, че по силата на решението взето на заседанието на ПК

по Бюджет и финанси, актуализиран график на заседанията е бил представен на всички

общински съветници за сведение. Тя обърна внимание, че всички са били

предварително запознати и с решението на комисията, за да бъдат информирани и по

този начин улеснени при вземане на настоящето решение.

Други мнения и становища не бяха изразени.

Председателят на Общинския съвет направи следното предложение за решение:

1. Общински съвет-Кнежа изменя свое решение №28 по Протокол №5 от

20.12.2019 г. в частта  „…график за провеждане на заседанията за периода м. ЯНУАРИ

– м. ЮНИ 2020 година, които са неразделна част от решението.“  и приема НОВ

график за провеждане на заседанията за периода м. ФЕВРУАРИ – м. ЮНИ 2020

година.

2.  Направените промени по-горе влизат в сила от момента на тяхното приемане.
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Приложение: Програма за работата на Общинския съвет и неговите комисии и

НОВ график за провеждане на заседанията за периода м. ФЕВРУАРИ – м. ЮНИ 2020

година.

Председателят на Общински съвет-Кнежа обяви процедура на гласуване по

точка 5.10 от Дневния ред – направеното от нея предложение за решение.

Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма.

Общинският съвет взе следното

Р Е Ш Е Н И Е №73

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от ЗМСМА, във

връзка с чл. 36, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация и писмо

с наш вх.№ 0800-25-1/29.01.2020 г. от Кмета на Община Кнежа, Общински съвет-Кнежа

Р Е Ш И:

1. Общински съвет-Кнежа изменя свое решение №28 по Протокол №5 от

20.12.2019 г. в частта „…график за провеждане на заседанията за периода м. ЯНУАРИ

– м. ЮНИ 2020 година, които са неразделна част от решението.“  и приема НОВ

график за провеждане на заседанията за периода м. ФЕВРУАРИ – м. ЮНИ 2020

година.

2. Направените промени по-горе влизат в сила от момента на тяхното приемане.

Приложение: Програма за работата на Общинския съвет и неговите комисии и

НОВ график за провеждане на заседанията за периода м. ФЕВРУАРИ – м. ЮНИ 2020

година.

ПО ШЕСТА ТОЧКА – Други.

Председателят на Общинския съвет направи предложение да бъдат обсъдени

заседанията на Съвета във връзка с обсъждане на проектобюджета на Община Кнежа за

2020 г.

Тя информира, че по решение на Председателския съвет заседанията ще бъдат

както следва:

- на 03.02.2020 г. /понеделник/ да се организира общо обсъждане на Бюджета за

2020 г. от всички общински съветници от 16,00 часа в тази зала;

- на 04.02.2020 г. /вторник/ да се проведе заседание на ПК по Етика, конфликт

на интереси, нормативна уредба и жалби, от 16,00 ч.;

- на 05.02.2020 г. /сряда/ да се проведе заседание на ПК по земеделие, природни

ресурси и екология от 16,00 ч.;
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- на 06.02.2020 г. /четвъртък/ да се проведе заседание на ПК по образование,

култура, младежта и спорта, социална, здравна и демографска политика от 16,00 ч.;

- на 07.02.2020 г. /петък/ да се проведе заседание на ПК по устройството и

развитието на територията на общината, инфраструктура и обществен ред от 16,00 ч.;

- на 10.02.2020 г. /понеделник/ да се проведе заседание на ПК бюджет, финанси,

данъчна политика и общинска собственост от 16,00 ч.;

- на 11.02.2020 г. /вторник/ да се проведе извънредно заседание на Общински

съвет-Кнежа от 12,30 ч.

Началният час на заседанията е съобразен с решението взето на сегашното

заседание на Общинския съвет, както и с предложение на кмета на Общината.

Други предложения не бяха направени.

Председателят на Общинския съвет обяви процедура на гласуване по

направеното предложение.

Гласували: „За“ – 16; „Против“ – няма; „Въздържал се“ – няма.

Г-жа Герговска даде думата за изказване на гражданите, като отново акцентира

на факта, че всички заседания на Общинския съвет са публични и са отворени за

посещения на граждани, които могат както да присъстват с информативна цел, така и

да отправят своите въпроси, питания и предложения.

Г-жа Надежда Беремска изказа мнение, че сегашното заседание е било много

кратко – не са се чели докладните записки, а само са се докладвали решенията на

комисиите, и тя не е могла да разбере същността на материалите.

Гражданката се поинтересува, какво е положението с водоизточниците в

общината, чия е собствеността на водопреносната система и какво е състоянието на

водните запаси в общината. Тя също така попита има ли на територията на общината в

местността „Мирчовец“ „гробище“ за радиоктивни материали.

Друг въпрос, който г-жа Беремска зададе беше за общинската собственост, и в

частност колко декара са обработваемите земеделски земи в общината, какъв е

сградния фонд на Общината, за какво се изпозва „Старата гимназия“.

По отношение на изградения преди години воден цикъл на територията на гр.

Кнежа, г-жа Беремска изрази желание да бъде удължена канализацията за мръсна вода

по ул. „Опълченска“ до събирането й с ул. „М. Боев“. Тя каза, че настоява отсечката да

бъде направена, тъй като не е дълга, а са ощетени 7 семейства. Също така тя спомена,

че има неразрешена все още жалба за незаконно строителство спрямо нейн имот и

поиска Общински съвет да съдейства за разрешаването на всички споменати проблеми.
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Председателят на Общински съвет изчерпателно поясни всички използвани към

момента средства и възможности за разгласяване на решенията на Общинския съвет на

гражданите, дори разказа, че е получила обвинение от гражданин, че по местното радио

се изчитат дълги решения, които само отегчават гражданите и губят ефирно време.

Видно от изнесените факти, според нея, баланс по темата трудно би могъл да бъде

постигнат.

Г-жа Герговска предложи с цел по-голяма информираност на гражданите освен

датите за заседанията на Общински съвет, по РТВ-Кнежа да се изчита и графика за

заседанията на Постоянните комисии към Общински съвет.

Г-жа Капка Митева поиска думата за да вземе отношение по въпросите

поставени от г-жа Беремска. Заместник-кметът на община Кнежа обясни, че по всички

въпроси, които  г-жа Беремска е повдигнала и са от компетентността на общинска

администрация са й давани писмени отговори.

Г-н Ненчо Пейчовски изказа недоволството си от честите спирания на водата и

множеството ремонти, които оставят уличното платно пълно с кал. Той също така

обърна внимание, че по ул. Христо Ботев“ пред НУ „Кнежица“ много често се

изхвърлят груби и обемисти битови отпадъци не само в съдовете за сметосъбиране, а и

около тях, в регулата пред частните имоти.

Друг проблем, който той сподели е честото спиране на електрозахранването в

неговия квартал и молбата на живущите там да се подмени Трафопоста находящ се при

II-ри стопански двор.

Г-н Грамов отговори на гражанина, че е запознат с проблема, говорил е с

гражданите и има дори списък на живущите в квартала, които поради честите

прекъсвания на тока са го помолили да им съдейства да подадат жалба в ЧЕЗ по случая.

Той обясни, че ще съдейства и жалба ще бъде подадена.

По отношение на водоснабдяването в града г-н Рангелов поясни, че преди

години тръбопровод за довеждане на питейна вода е полаган до бившата „Ракетна

площадка“, но самият той е бил инициатор това да се прекрати, тъй като е недопустимо

да се позволи водозахранването на града да се прави от отпадни промишлени води от

река Дунав, какъвто е бил случая, според него.

Нямаше други желаещи да вземат отношение.
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След изчерпване на материалите от дневния ред, г-жа Катя Герговска – председател на

Общински съвет-Кнежа, благодари на гражданите за представените позиции и на

общинските съветници за участието и закри заседанието в 1800 часа.

Протоколчик: Председател на ОбС:

/Г. Божилова/ /К. Герговска/


